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Aktualni sat 3. sjednice Gradskog vijeća Nove Gradiške
Antun Brađašević · Friday, October 1st, 2021

Jučerašnjoj sjednici bilo je nazočno svih 15 članova, a bili su tu i gradonačelnik Vinko
Grgić sa svojim zamjenikom i suradnicima iz gradske uprave, te gosti koji su pozvani
na sjednicu. Bilo je ukupno 12 upita. Prvo pitanje na „aktualcu” imala je Jelena Kovre
koju je zanimalo u kojoj je fazi projekt „Zlatni grad”koji bi trebao biti realiziran u
prostoru bivše vojarne u NG. Odgovor je dao gradonačelnik Grgić napomenuvši kako
se čekaju sredstva fondova, a idejna rješenja već postoje. To je jedan od desetak
pripremljenih projekata, a svi zajedno su „teški” oko 160 milijuna kuna. Taj projekt će
krenuti  čim nadležna  ministarstva  raspišu  natječaje.  Drugi  upit  je  bio  od  Marije
Bradašić Mikolčević koja je aktualizirala problem u Strmačkoj ulici gdje treba postaviti
jedno rasvjetno tijelo gradske rasvjete. U svom odgovoru gradonačelnik je rekao da će
se osim tog problema nastojati riješiti još nekoliko sličnih na raznim lokacijama u
gradu. Nakon toga Davorin Slišurić je imao dva pitanja:”Kada će biti raspisan javni
natječaj za pročelnike upravnih odjela Grada? Kada će osim postolja za zastave RH,
EU i Grada NG ispred zgrade gradske uprave biti postavljeno i postolje za zastavu
Brodsko-posavske  županije?  Gradonačelnik  je  odgovorio  kako  situacija  sa  v.d.
pročelnicima traje već 15 godina,  te kako taj  problem nije jednostavno riješiti  te
zamolio gospodina Slišurića neka se kao pravnik uključi u rješavanje tog problema. Što
se tiče stjegova založio se za to da se to riješi što prije. Pitanje je potom postavila
Marija Mihaljević. Ona se založila za očuvanje industrijske baštine kompleksa tvornice
„Sekulić” (koja je prodana novom vlasniku) te uređenje oštećenog partera oko crkve
sv. Terezije Avilske. Pokušao je odgovoriti zamjenik gradonačelnika Borislav Vidošić
koji je rekao kako će se nastojati fotografirati kompleks tvornice kako bi se to očuvalo
za povijest. Gradonačelnik Grgić je rekao kako će se u suradnji s župnikom, žurno
urediti spomenuti prostor oko crkve kada bude rađena i završavana fasada susjedne
zgrade (bivše NA-ME). U kraćoj raspravi moglo se doznati kako će najvjerojatnije na
prostoru spomenute tvornice uskoro biti  građen novi  veliki  trgovački  centar.  Dva
pitanja je potom postavila Ljepša Rakas Vujčić. Kada će na razini grada biti formirano
Povjerenstvo za ravnopravnost spolova, koje je prije godinama postojalo i sudjelovalo u
prevenciji nasilja u obitelji? Kad se planira otvorenje gradskih bazena? Gradonačelnik
je ukratko elaborirao temu gradnje gradskih bazena te uz ostalo rekao kako će se
uskoro ići sa zahtjevom za uporabnu dozvolu te da su radovi gotovo u potpunosti
završeni. To će biti jedan od najljepših kompleksa ove namjene u Hrvatskoj. Što se tiče
eventualnog  „probijanja  planirane  cijene”  treba  uzeti  u  obzir  nedavno  veliko
poskupljenje građevnog materijala  i  ostalih troškova.  Zakonska osnova je  moguće
poskupljenje do 30%, no u svim dosadašnjim projektima (njih 13) to je bio iznos do
15% maksimalno, ali  se radilo o proširenjima projekta.Kada bazen bude pušten u
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uporabu, najvjerojatnije u svibnju slijedeće godine, nastojat će se da cijena korištenja
za građanstvo bude pristupačna odnosno primjerice daleko manja nego što je ove
godine npr. bilo u Velikoj (70 kn). Vijećnik Franjo Kikić je upitao za detalje vezane uz
obnovu Ulice Mala i Ulice baruna Trenka. Drugo pitanje se odnosilo za realizaciju
programa  CEKOM.  Gradonačelnik  je  pojasnio  detalje  obnove  ulica  te  pojasnio
prednosti  financiranja  iz  odgovarajućih  Fondova  čija  sredstva  se  očekuju.  Pitanje
CEKOM-a  se  rješava  a  u  pitanju  su  detalji  vezani  uz  javne  nabave  i  definiciju
troškovnika i raspisivanje natječaja za izgradnju u vrijednosti 42 milijuna kuna. Pitanje
je  potom postavio  Tomislav  Bećirević.  Pohvalio  je  nastavak  napora  za  realizaciju
projekta CEKOM, a potom pitao postoji li mogućnost obnove jedne ceste u naselju
Prvča,  te aktualizirao pitanje mogućnosti  gradnje još jednog dječjeg vrtića u NG.
Detalje je pojasnio gradonačelnik te uz ostalo rekao kako bi se novi vrtić trebao grditi
u  južnom dijelu  grada te  da  bi  prva  sredstva  za  to  bila  osigurana već  u  prvom
slijedećem  planu  Proračuna.  U  nastavku  „aktualca”  pitanja  je  postavila  Ljiljana
Ptačnik. U ime stanovnika Kikićevog naselja predložila je novu regulaciju prometa
kako bi se zaštitilo stanovništvo. U drugom pitanju upitala je što će biti sa starom
Gradskom vijećnicom kada bude funkciju ova nova koja je u izgradnji. Gradonačelnik
Grgić je potom kratko elaborirao detalje u svezi rješavanja nekih aktualnih problema
vezanih uz prometovanje i  uređenja gradske infrastrukture,  a  za „staru” odnosno
aktualnu Vijećnicu rekao je kako će taj prostor u budućnosti koristiti članovi Udruge
umirovljenika NG. U nastavku je  vijećnica Marijana Škare Ivković  zatražila  je  od
gradonačelnika više podataka o uređenju Mlinarske ulice, na što je gradonačelnik
iznio detalje te rekao kako je ondje izgrađen veliki parkirni prostor za automobile koji
će koristiti budući posjetitelji  kompleksa gradskih bazena. Vijećnik Matej Zboril je
upitao gradonačelnika kada se planiraju radovi na izgradnji igrališta u Rokovoj ulici.
Odgovor je bio, vrlo skoro u najkraćem roku. Vijećnik Vlatko Greiner je upitao: Kakvo
je  trenutno  stanje  popunjenosti  u  Tehnološkom  inkubatoru  NG?  Odgovor  je  bio
93,33%. Za kraj je pitanje postavio Marijan Radić. Riječ je bilo o saniranju šteta od
poplava koje su se svojedobno ove godine dogodile u zapadnom dijelu grada. Zamjenik
gradonačelnika Borislav Vidošić je izvijesti o detaljima obavljenih radova u Kovačevcu.
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